
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 3. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 268
Vil ministeren sikre en normalisering på tv- og bredbåndsmarkedet, gennem
en tilpasning af henholdsvis lov om elektroniske kommunikationsnet og -tjene-
ster og lov om visse forbrugeraftaler, så antenneforeninger, der markedsfører
tv og bredbånd på hjemmesider m.v., skal følge de almindelige regler om
markedsføring og forbrugerbeskyttelse, jf. artiklen "Tv-seere stadig bundet
trods ny lov" i Jyllands-Posten den 14. februar 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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